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ZAPISNIK 

sa 7. izvanredne sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec  

održane 21. siječnja 2022. godine  

 

Sjednica je sazvana i održana elektroničkim putem 

Sukladno članku 41. i članku 63. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Maruševec („Službeni 

vjesnik Varaždinske županije“ br. 17/21) 

 

U RADU SJEDNICE SUDJELOVALI SU VIJEĆNICI:  

Damir Šprem - predsjednik Općinskog vijeća, Tomica Kelemen, Miroslav Možanić, Marko 

Blažunaj, Renato Podbojec, Samanta Kretić, Nada Martinčević, Mirjana Podbojec, Snježana 

Cerjan, Jasmina Kundija Gradiček, Marijan Fatiga, Dragutin Kišić i Valentina Štrlek 

OSTALI SUDIONICI SJEDNICE: 

Mario Klapša – općinski načelnik, Anica Vincek – voditeljica Službe za financije i proračun, 

Dragica Korpar – voditeljica zapisnika 

 

Na sjednici su se vijećnici izjašnjavali elektroničkim putem. 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

D N E V N I    R E D : 

1. Donošenje Odluke o potpisivanju Sporazuma o suradnji o osnivanju Turističke 

zajednice Sjever Zagorja 

2. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za dugoročno zaduživanje trgovačkom društvu 

Maruševečki komunalac d.o.o. za proizvodnju, usluge i komunalne poslove 

 

 

Općinsko vijeće sa 13 glasova prihvaća predloženi dnevni red.  

(13 vijećnika izjasnilo se da prihvaćaju dnevni red) 

 

 

Točka 1. 

Vijećnica S. Cerjan – dostavila je slijedeći amandman: 

 

Točka 1. Amandman: 

- u članku 1. stavku 1. Sporazuma brisati tekst "čl. 25. st. 6." 

 

Obrazloženje: 

- u članku 1. stavku 1. Sporazuma pogrešno je navedena pravna osnova sklapanja Sporazuma 

radi zajedničkog interesa općina, odnosno članak 25. stavak 6. Zakona o turističkim 

zajednicama i promicanju hrvatskom turizma. Spomenuta odredba odnosi se na donošenje 

inicijative za osnivanje lokalne turističke zajednice za područje više jedinica lokalne 

samouprave, a to je općinski načelnik. 

Zajednički interes utvrđuje se na temelju odredbe članka 53. stavka 1. Zakona, na temelju 

kojeg članka se i sklapa ovaj Sporazum. 

Niže je Izvod iz Zakona s naglaskom na boldani tekst: 

Udruživanje turističkih zajednica i jedinica lokalne samouprave bez upisa u Upisnik 

turističkih zajednica 
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Članak 53. 

(1) Lokalne i regionalne turističke zajednice te jedinice lokalne samouprave, ako za 

područje jedinice lokalne samouprave nije osnovana turistička zajednica, mogu se međusobno 

sporazumom udružiti radi zajedničkog provođenja jedne ili više aktivnosti usmjerenih 

razvijanju turističkog proizvoda i promociji destinacije tako da u zajedničkim aktivnostima 

djeluju kao jedinstvena destinacija u smislu članka 2. točke 1. ovoga Zakona. 

(2) Zajedničke aktivnosti, koje su određene sporazumom iz stavka 1. ovoga članka, 

turističke zajednice koje su sklopile predmetni sporazum ne smiju dodatno obavljati 

samostalno ili na način drugačiji od načina određenog takvim sporazumom. 

(3) Sporazumom iz stavka 1. ovoga članka ne osniva se pravna osoba. 

(4) Odluku o sklapanju sporazuma iz stavka 1. ovoga članka donosi turističko vijeće 

turističke zajednice odnosno predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave, ako za 

područje jedinice lokalne samouprave nije osnovana turistička zajednica. 

(5) Sporazum iz stavka 1. ovoga članka dostavlja se Ministarstvu u elektroničkom obliku 

u roku od 15 dana od dana njegova sklapanja. 

(6) Sporazum iz stavka 1. ovoga članka objavljuje se na mrežnim stranicama 

Ministarstva. 

(7) Udruživanje iz stavka 1. ovoga članka provodi se uz prethodnu suglasnost 

Ministarstva, a na prijedlog povjerenstva iz članka 5. stavka 4. ovoga Zakona. 

 

Također, ne slažem se s objašnjenjem u Obrazloženju točke 1. da se ovaj Sporazum ne može 

mijenjati jer su ga prihvatile sve druge Općine, osim Općine Maruševec, Sporazum se smatra 

sklopljenim kada ga potpišu svi sudionici.  

Pretpostavljam da se ovdje radi o usuglašavanju teksta Sporazuma između potpisnica, koji bi 

se nakon toga trebao dostaviti Ministarstvu turizma na prethodnu suglasnost, a prije toga 

Povjerenstvu imenovanog od ministrice turizma koje daje prijedlog Ministarstvu.  

 

Moram primijetiti da nismo u potpunosti upoznati s procedurama koje su učinjene radi 

osnivanja turističke zajednice, te zamjeram predsjedniku Općinskog vijeća što nije sazvao 

sjednicu Općinskog vijeća korištenjem sredstava informacijsko-komunikacijske tehnologije 

polazeći od načela rasprave i načela javnosti sjednica kao temeljnih načela funkcioniranja 

predstavničkih tijela u kojem bi bilo moguće i sudjelovanje stručnog konzultanta koji je 

pripremao dokumentaciju po pitanju osnivanja turističke zajednice, a time i dodatnih 

pojašnjenja.“  

 

- Na dostavljeni amandman vijećnice Cerjan očitovao se općinski načelnik Mario Klapša koji 

ne prihvaća amandman, uz sljedeće obrazloženje: 

„Navođenje čl. 25. st. 6. nije pogrešno kako navodi vijećnica Cerjan, zbog činjenice kako se 

ovaj Sporazum sklapa nastavno na inicijativu općinskih načelnika koji su još prije mjesec 

dana na poziv Općine Cestica utvrdili ključne elemente suradnje vezane uz turističke 

zajednice.  

U tom smislu, niti je pogrešno niti je nezakonito da se u Sporazumu poziva na tu odredbu 

temeljem koje je šest općinskih načelnika pokrenulo inicijativu, jer da ista nije pokrenuta ne 

bi danas niti razgovarali o zaključivanju Sporazuma.  

Općinski načelnici su se u razgovorima sa regionalnom turističkom zajednicom usuglasili 

kako kreću u osnivanje Turističke zajednice te su definirane osnove oko suradnje, koja se 
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definira sporazumom koji je u sličnom sadržaju već korišten kod suradnje nekih drugih općina 

u Hrvatskoj, a čiji inicijalni tekst je dostavila TZ Varaždinske županije.  

Dogovorom načelnika sastavljeni su i financijski udjeli s kojima svaka pojedina općina 

sudjeluje u radu Turističke zajednice, definirano je prvotno sjedište Turističke zajednice, kao i 

naziv Turističke zajednice.  

Kako bi se definirala suradnja više općina, potrebno je da, u skladu sa Statutom, Općinsko 

vijeće izglasa Odluku temeljem koje će moći biti u mogućnosti sklopiti ovakav Sporazum 

kako bi u budućem razdoblju kroz funkcioniranje turističke zajednice bila omogućena jasna 

suradnja svih općina.  

Pozivanje na članak 53. je pogrešno jer isti članak ne govori o udruživanju u smislu 

formalnog udruživanja kroz Turističku zajednicu nego govori o tzv. neformalnom 

udruživanju (Udruživanje turističkih zajednica i jedinica lokalne samouprave bez upisa u 

Upisnik turističkih zajednica) radi poticanja određene destinacije i/ili proizvoda te se u smislu 

tog članka Zakona ne pokreće osnivanje Turističke zajednice već se općine na području kojih 

nije osnovana Turistička zajednica (ili eventualno čak i neke Turističke zajednice) zajedno 

dogovaraju i usuglašavaju oko zajedničkih aktivnosti vezanih uz turizam na njihovom 

području.  

Osim toga, članak 53. stavak 3. govori da se takvim sporazumom ne osniva nikakva pravna 

osoba što znači da nema formalnog udruživanja, dakle na tom području se ne osniva 

Turistička zajednica kao organizacija destinacijskog menadžmenta, što nije cilj Sporazuma 

koji je dogovoren između općina Cestica, Maruševec, Petrijanec, Vinica, Donja Voća i 

Klenovnik. „ 

Svi vijećnici pozvani su, kao što je u pozivu za sjednicu i navedeno, da se do 11 sati izjasne o 

predloženom amandmanu vijećnice Snježana Cerjan i to glasanjem na obrascu koji se svima 

dostavlja u prilogu.  

J. Kundija Gradiček – uz dostavu obrasca za izjašnjavanje na amandman gospođe Cerjan: 

„Molila bih da svi svoje obrasce pošalju da budu svima vidljivi jer glasanje nije tajno. 

Također smatram da je rok trebao biti produžen barem za jedan sat s obzirom na vrijeme kada 

smo primili prijedlog amandmana.“ 

 

S. Cerjan - nastavno na očitovanje načelnika Općine Maruševec vezano na moj amandman, 

dostavljam odgovor na očitovanje s ispravkom netočnih navoda: 

1. Nisam navela da je nezakonito spominjanje odredbe članka 25. stavka 6. Zakona, već da je 

pogrešno, i predložila sam brisanje te odredbe jer je nepotrebno u članku 1. Sporazuma, 

dovoljno je samo pozivanje na Zakon. Nadalje, ovaj Sporazum ne sklapa se na 

inicijativu općinskih načelnika svih 6 Općina sudionica Sporazuma, već samo na inicijativu 

načelnika naše Općine. Dapače, u Općinama sudionicama inicijativu su donosila Općinska 

vijeća koja su nenadležna tijela za donošenje ove Odluke. U nekim Općinama nema 

podataka da je inicijativa uopće donesena. Stoga je netočan navod načelnika kad spominje 

inicijativu 6 općinskih načelnika. 

2. Pogrešno je tumačenje načelnika Općine Maruševec vezano na primjenu članka 53. 

Zakona  jer upravo ovaj članak Zakona propisuje proceduru osnivanja turističke zajednice. 

Jasno je da se Sporazumom ne osniva pravna osoba, ista se osniva temeljem članka 6. 

Zakona, odnosno, sazivanjem osnivačke Skupštine i donošenjem Statuta te upisom u Upisnik 

turističkih zajednica. Na temelju Sporazuma turistička zajednica se ne može upisati u Upisnik, 

već na temelju Statuta. Ne postoji neformalno udruživanje o kojem načelnik piše. 

Zakon treba čitati od početka do kraja kako bi se shvatila bit onoga što se piše ili tumači. 
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Znači, turistička zajednica će svoju pravnu osobnost i obveze steći tek osnivanjem, a ne 

sklapanjem Sporazuma. 

I zaključno, kad već nije na vrijeme poslano očitovanje načelnika, već sa zakašnjenjem od sat 

vremena, trebalo je produžiti vrijeme glasovanja o amandmanu za sat vremena, također, 

dozvoliti javno glasovanje, a ne na mail Općine Maruševec, kako ne bismo mogli vidjeti kako 

su glasovali ostali vijećnici. Stoga, ja ovdje javno glasujem o amandmanu, jer nemogućnost 

da svi vidimo način i vrijeme glasovanja svih vijećnika suprotno je Poslovniku o radu 

Općinskog vijeća Općine Maruševec. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća izvijestio je da je završeno glasanje o predloženom amandmanu 

vijećnice Snježane Cerjan: 

O prijedlogu amandmana izjasnilo se 12 vijećnika, dok 1 vijećnik nije glasao. 

ZA prihvaćanje amandmana glasala su 2 vijećnika. 

PROTIV amandmana glasalo je 8 vijećnika. 

SUZDRŽANA su bila 2 vijećnika. 

Temeljem provedenog glasovanja konstatira se da predloženi amandman nije prihvaćen. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća zamolio je vijećnike da pristupe glasanju po točkama 7. 

izvanredne sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec, te da ispunjeni obrazac za 

izjašnjavanje (glasovanje) vrate na e-mail: opcina@marusevec.hr danas 21. siječnja 2022. 

godine najkasnije do 14 sati. Obrazac za izjašnjavanje (glasanje) svi vijećnici primili su uz 

poziv i materijale za sjednicu. 

 

S. Cerjan - poštovani predsjedniče Općinskog vijeća, molim da mi dostavite mailove iz kojih 

je vidljivo tko je i kada glasovao o mojem predloženom amandmanu. 

 

Predsjednik - poštovane vijećnice i vijećnici, temeljem zamolbe vijećnice Snježane Cerjan u 

prilogu vam dostavljamo dokumentaciju – mailove iz kojih je vidljivo tko je  i kada glasovao 

o predloženom amandmanu vijećnice S. Cerjan. 

 

R. Podbojec: 

„Poštovani svi, 

za amandman gđe Snježane Cerjan nisam se stigao izjasniti jer su rokovi izjašnjavanja bili 

određeni prekratko, a svi imamo i svoje druge obaveze.  

Skrenut ću pozornost da ni statutom ni poslovnikom nije detaljno uređen postupak 

izjašnjavanja na amandmane podnesene elektroničkim putem, samo je propisano da se u 

izuzetno hitnim slučajevima sjednice mogu sazvati i na drugi način, te da se poziv i materijali 

mogu dostaviti elektronskim putem. Za ubuduće da se spriječe takve situacije, smatram da je 

to potrebno detaljno urediti. To više jer imamo Komisiju za Statut, Poslovnik i normativnu 

djelatnost, koja to može razmotriti i razraditi te predložiti dopunu poslovnika u tom dijelu, a i 

na zadnjoj sjednici Vijeća predložio sam (iako ne vidim da je ušlo u zapisnik) da upravo 

Komisija razmotri prijedlog Sporazuma prije nego se s time ide na Vijeće. Možda Komisija to 

i jeste učinila, ali o tome nemam saznanja. Ako jeste, trebalo bi nam dostaviti zaključak 

Komisije.  

Neprihvatljivo mi je obrazloženje da se sporazum ne može mijenjati jer su ga prihvatile ostale 

općine, proizlazi da smo de facto dovedeni pred gotov čin i da moramo pristati na nešto jer su 

svi ostali to tako prihvatili iako nama kao Općini možda nešto ne odgovara. Ali OK drugi su 

to tako pa ćemo i mi.  

 

mailto:opcina@marusevec.hr
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Također sam na Vijeću postavio pitanje koji su to "konzultanti" odrađivali poslove oko 

prethodnog osnivanja, sastavljanja sporazuma itd., na što je također izostao odgovor.  

Da zaključim, ne slažem se s NAČINOM na koji je postupak odrađen kao niti sa pojedinim 

dijelovima sporazuma, ali smatram da nam turistička zajednica treba, i iz tog razloga glasat ću 

ZA.  

Za MARKOM glasujem ZA. 

Obrazac u privitku.“ 

 

J. Kundija Gradiček: 

„Poštovani ! 

U prilogu se nalazi moj obrazac . Moram napomenuti da je ova sjednica po mojem mišljenju 

odrađena vrlo "aljkavo".Da bi ubuduće izbjegli takve situacije, molim da se javno izjasnimo i 

svi priložimio popunjene glasačke obrasce tako da nam svima budu odmah vidljivi. Također 

ću pridodati da se s određenim dijelovima objašnjenja načelnika o neprihvaćanju amandmana 

gospođe Cerjan ne slažem (ali nema ih smisla sad nabrajati). Moj glasački listić govori o tome 

da nisam protiv nečega što će se pozitivno odraziti na Općunu Maruševec i njegove 

stanovnike, ali moramo se potruditi da u buduće bude više međusobne komunikacije.“ 

 

S. Cerjan: 

„Poštovani, 

u privitku popunjeni obrazac za izjašnjavanje.  

Slažem se s kolegama koji su se izjasnili da je sjednica loše pripremljena i s premalo 

informacija. Ipak, cilj mi je vidjeti rezultate, unatoč tome što moje dobronamjerne primjedbe 

nisu usvojene.“ 

 

Općinsko vijeće jednoglasno ( sa 13 glasova „ZA“)    donosi 

 

ODLUKU 

  o potpisivanju Sporazuma o suradnji  

o osnivanju turističke zajednice Sjever Zagorja  

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom prihvaća se prijedlog Sporazuma o suradnji o osnivanju turističke 

zajednice Sjever Zagorja na području općina Cestica, Donja Voća, Klenovnik, Maruševec, 

Petrijanec i Vinica. 

             Članak 2. 

Sastavni dio ove Odluke čini prijedlog Sporazuma o suradnji na osnivanju Turističke 

zajednice Sjever Zagorja kojim se pobliže utvrđuju prava i obveze općina iz članka 1. ove 

odluke vezane uz pružanje podrške radu Turističke zajednice i općenito zajedničkog interesa 

u razvoju turizma i povezivanju turističkih ponuda. 

 

                                                        Članak 3. 

Daje se ovlaštenje općinskom načelniku da u ime Općine Maruševec potpiše 

Sporazum iz članka 1. ove Odluke. 

                                                        Članak 4.     

Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u „Službenom glasniku 

Varaždinske županije“  
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Točka 2. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno ( sa 13 glasova „ZA“)    donosi 

 

ODLUKU 

  o davanju suglasnosti za dugoročno zaduživanje trgovačkom društvu 

Maruševečki komunalac d.o.o.  za proizvodnju, trgovinu, usluge i komunalne poslove 

 

Članak 1. 

Daje se suglasnost za dugoročno zaduživanje trgovačkom društvu Maruševečki komunalac 

d.o.o. za proizvodnju, trgovinu, usluge i komunalne poslove, Biljevec 1A, 42243 Maruševec, 

OIB: 60577835534 putem financijskog leasinga kod PBZ-leasing d.o.o., Radnička cesta 44, 

10000 Zagreb, OIB: 57270798205, za nabavu kombiniranog radnog stroja CASE 695 ST sa 

pripadajućom ralicom za čišćenje snijega, uz sljedeće uvjete: 

 

R.BR.  IZRAČUN UKUPNE VRIJEDNOSTI PREDMETA NABAVE  IZNOS U KUNAMA 

1 Nabavna vrijednost predmeta leasinga (bez PDV-a) 716.651,90 kn 

2 Iznos PDV-a 179.162,98 kn 

3 Bruto nabavna vrijednost predmeta leasinga (s PDV-om) 895.814,88 kn 

4 Učešće 20% 179.162,98 kn 

5 Jednokratni trošak obrade (administrativni troškovi) 4.479,07 kn 

6 Mjesečna rata 13.095,35 kn 

7 Iznos mjesečne rate x 60 785.721,00 kn 

8 Kamatna stopa 3,70% 

9 Otkupna vrijednost u HRK 400,00 kn 

10 Cijena ponude bez PDV-a (red.br.4+red.br.5+red.br.7+red.br.9- red.br.2) 790.600,07 kn 

11 Iznos PDV-a (red.br. 2) 179.162,98 kn 

12 Ukupna cijena ponude s PDV-om (red.br. 10 + red.br. 11) 969.763,05 kn 

 

 

             Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u „Službenom glasniku Varaždinske 

županije“  
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Predsjednik: 

„Poštovane vijećnice i vijećnici, 

Zahvaljujem vam svima na uspješno odrađenoj 7. izvanrednoj sjednici Općinskog vijeća 

Općine Maruševec i izvještavam vas da su obje odluke po točki 1. i 2. dnevnog reda donijete 

jednoglasno.“ 

 

Svi vijećnici glasali su elektroničkim putem izjašnjavajući se na obrascu za glasanje. Svi 

obrasci o glasanju priloženi su ovome zapisniku. 

 

Sjednica je završila sa radom u 14:00 sati. 

 

 

 

 

 

 

 

    Voditelj zapisnika                                                                                PREDSJEDNIK 

                                                                                                            OPĆINSKOG VIJEĆA 

_____________________                                                         __________________________                                                     

      Dragica Korpar                                                                                    Damir Šprem   


